

Title (en)
Manicure tool.

Title (de)
Handpflegegerät.

Title (fr)
Outil de manucure.

Publication
EP 0202139 A2 19861120 (FR)

Application
EP 86400763 A 19860409

Priority
ES 286745 U 19850514

Abstract (en)
Multi-function manicure tool, of the type consisting of an outer tubular handle (1) which, at one end, is provided with an orange stick (2), and which serves as a container for a unit formed by a cuticle remover (10), a file (11) and a cleaning tip (12). In the said tool, the said handle (1) is transparent and substantially flattened, its small sides being translucent or matt and forming the orange stick (2) at the straight end portion of the handle, the said handle (1) being completed by a cap (13) provided with fastening means and combined with ends which are duly profiled for carrying out three functions: one of cutting, another of levelling the nail edges and the last one for removing blackheads or small skin blemishes. <IMAGE>

Abstract (fr)
Outil de manucure à fonctions multiples, du type constitué par un manche tubulaire extérieur (1) qui à une extrémité est muni d'un repoussoir (2) et qui sert de logement à un ensemble formé par un coupe-cuticules (10), une lime (11) et une pointe de nettoyage (12). Selon l'invention, ledit outil est caractérisé par le fait que ledit manche (1) est transparent et nettement aplati, ses petits côtés (b) étant translucides ou dépolis et formant le repoussoir (2) à la partie extrême directe dudit manche, ledit manche (1) étant complété par un capuchon (13) muni de moyens de fixation et combiné à des extrémités dûment profilées pour effectuer trois fonctions, une de coupe, une autre d'égalisation du bord des ongles, et la dernière d'extraction des comédon ou petits boutons de la peau.

IPC 1-7
A45D 29/00

IPC 8 full level
A45D 29/00 (2006.01); **A45D 29/18** (2006.01)

CPC (source: EP)
A45D 29/18 (2013.01)

Cited by
US5088509A; AU2016102128B4; EP0323796A1; EP0685205A1; US5620455A; DE202012000599U1; US11523668B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0202139 A2 19861120; EP 0202139 A3 19881130; EP 0202139 B1 19910605; AT E64067 T1 19910615; DE 3679592 D1 19910711;
ES 286745 U 19851116; ES 286745 Y 19860601

DOCDB simple family (application)
EP 86400763 A 19860409; AT 86400763 T 19860409; DE 3679592 T 19860409; ES 286745 U 19850514